
Wyciąg z Protokołu Elektronicznego nr XIII/2019 
z XIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 8 listopada 2019 r. 
 
W XIII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, Z-ca Wójta – Daniel Kulkowski, Sekretarz Gminy – Małgorzata Grzegorczyk, 
Skarbnik Gminy – Mirosława Lica, Radca Prawny – Robert Dargiewicz. 
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XIII Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski o godzinie 
9:32.   
 
2. Stwierdzenie Quorum. 
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; ustawowy 
skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 20 radnych. Listę obecności podpisało 17 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do 
porządku obrad dzisiejszej sesji? 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zawnioskował o wniesienie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet radnych i 
sołtysów złożonego przez Klub Radnych Porozumienie Samorządowe. Poinformował, że 
projekt uchwały nie znalazł się w projekcie porządku obrad ponieważ wpłynął do kancelarii  
rady gminy po jego zatwierdzeniu, projekt uchwały nie był także sprawdzony przez radcę 
prawnego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Czy są jeszcze inne uwagi porządku obrad 
dzisiejszej sesji? 
Pan Remigiusz Kwieciński – zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 4 uchwał w 

sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański w związku z 

brakiem odpowiedzi na interpelację; rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz 

Gdański w związku z naruszeniem przez Wójta ustawy o dostępie do informacji publicznej;  

przekazania skargi w zakresie dotyczącym opieszałości Rady Gminy Pruszcz Gdański w 

sprawie budowy ulicy Stylowej w miejscowości Borkowo; przekazania wniosku w sprawie 

budowy dróg w Rokitnicy.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Czy są jeszcze inne uwagi do porządku 
obrad dzisiejszej sesji? 
Nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet rad-
nych i sołtysów? 
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za wprowadzeniem projektu 
uchwały do porządku obrad głosowało 17 osób, Rada Gminy wprowadziła do porządku obrad 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet radnych i sołtysów.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Projekt uchwały omówimy  
w pkt. XII ppkt. 17.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Pruszcz Gdański w związku z brakiem odpowiedzi na interpelację.  



W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za wprowadzeniem projektu 
uchwały do porządku obrad głosowało 15 osób, 2 osoby nie oddały głosu, Rada Gminy wpro-
wadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy Pruszcz Gdański w związku z brakiem odpowiedzi na interpelację.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Pruszcz Gdański w związku z naruszeniem przez Wójta ustawy o dostępie do informacji pu-
blicznej?  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za wprowadzeniem projektu 
uchwały do porządku obrad głosowało 17 osób, Rada Gminy wprowadziła do porządku obrad 
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański 
w związku z naruszeniem przez Wójta ustawy o dostępie do informacji publicznej.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skargi w zakresie dotyczącym opie-
szałości Rady Gminy Pruszcz Gdański w sprawie budowy ulicy Stylowej w miejscowości Bor-
kowo?  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za wprowadzeniem projektu 
uchwały do porządku obrad głosowało 17 osób, Rada Gminy wprowadziła do porządku obrad 
projekt uchwały w sprawie przekazania skargi w zakresie dotyczącym opieszałości Rady 
Gminy Pruszcz Gdański w sprawie budowy ulicy Stylowej w miejscowości Borkowo.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku w sprawie budowy dróg w 

Rokitnicy?  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za wprowadzeniem projektu 

uchwały do porządku obrad głosowało 17 osób, Rada Gminy wprowadziła do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku w sprawie budowy dróg w Rokitnicy.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski -  Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty z uwzględnionymi zmianami. 
 
4. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski- Kto z państwa radnych ma uwagi do 
protokołu z XII sesji Rady Gminy? 
Nie zgłoszono 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Stwierdzam, że protokół z XII sesji Rady 
Gminy został przyjęty bez uwag. 
 
II. Ślubowanie Radnego Krzysztofa Paśko 
 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski 
podziękowali Pani Katarzynie Sulimie za pełnienie funkcji Radnej Gminy Pruszcz Gdański i  
sołtysa Sołectwa Łęgowo oraz za wieloletnią pracę na rzecz lokalnej społeczności.  
 
Pan Krzysztof Paśko złożył ślubowanie.  
 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski złożyli 
gratulacje oraz podziękowania Panu Gagikowi Parsamian z okazji 35 – lecia działalności 
artystycznej.  
 
III. Wręczenie nagród za wysokie osiągnięcia sportowe  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak wręczyła nagrodę za wysokie osiągnięcia sportowe.  



Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski po-
dziękowali Dyrektorowi Pomorskiego Ośrodka Ruchu Drogowego za udział w organizacji Eu-
ropejskiego Tygodnia Zrównoważonego Transportu.  
 
IV. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie 
gminy  
Komendant Powiatowy Policji podziękował mieszkańcom gminy Pruszcz Gdański za postawę 
obywatelską – ujęcie sprawcy przestępstwa.  
Komendant Powiatowy Policji podziękował Pani Wójt Magdalenie Kołodziejczak za podjęcie 
inicjatywy stworzenia filmów edukacyjnych, które powstały w ramach Europejskiego Tygodnia 
Zrównoważonego Transportu.  
Komendant Powiatowy Policji przedstawił sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa na terenie 
gminy.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak podziękowała Komendantowi Powiatowemu Policji za 
udział w organizacji Europejskiego Tygodnia Zrównoważonego Transportu.  
 
V. Sprawozdanie Komendanta Państwowej Straży Pożarnej o działalności Państwowej 
Straży Pożarnej  
Komendant Państwowej Straży Pożarnej przedstawił sprawozdanie o działalności Państwowej 
Straży Pożarnej.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak podziękowała Komendantowi Państwowej Straży Pożar-
nej  za udział w organizacji Europejskiego Tygodnia Zrównoważonego Transportu.  

 
VI. Sprawozdanie Komendanta Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych o 
działalności Ochotniczych Straży Pożarnych  
Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych przedstawił sprawozdanie o działalności 
Ochotniczych Straży Pożarnych.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak podziękowała Komendantowi Gminnemu Ochotniczych 
Straży Pożarnych za udział w organizacji Europejskiego Tygodnia Zrównoważonego Trans-
portu.  
 
VII. Sprawozdanie Komendanta Straży Gminnej Gminy Pruszcz Gdański o działalności 
Straży Gminnej Gminy Pruszcz Gdański  
Komendant Straży Gminnej Gminy Pruszcz Gdański przedstawił sprawozdanie o działalności 
Straży Gminnej Gminy Pruszcz Gdański.  
Zastępca Wójta Daniel Kulkowski podziękował Komendantowi Straży Gminnej Gminy Pruszcz 
Gdański za udział w organizacji Europejskiego Tygodnia Zrównoważonego Transportu.  
 
VIII. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informacje o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
IX. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym – składanie ustnych 
pytań kierowanych do Wójta 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła sprawozdanie o pracach podjętych 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała na jakim etapie jest sprawa naprawy dachu w szkole 
w Borkowie oraz kiedy pojawią się znaki informujące o zmianie organizacji ruchu w Borkowie. 
Poprosiła także o informację czy odpowiednie służby zostały poinformowane terminie o 
zmianie organizacji ruchu.  
Pani Monika Ficek – zapytała o przegląd ul. Rataja i Zielonej w Łęgowie, organizację 
spotkanie z GDDKiA w sprawie przejść dla pieszych przed DK91 w Łęgowie i możliwość 
współfinansowania przez GDDKiA przebudowy tych przejść. Poprosiła także, aby na spotkaniu 



GDDKiA poruszyć temat przeorganizowania funkcjonowania sygnalizacji świetlnej na ul. 
Szkolnej.  
Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał o przejęcie ul. Stylowej w Borkowie.  
Pani Monika Rynkowska – poprosiła aby postawić tablice informacyjne zawierające 
informacje dotyczące przebudowy ul. Kasztanowej w Borkowie.  
Pani Beata Biała-Grzędzicka – zapytała kiedy mija termin wykonania oświetlenia na ul. 
Sadowej, Wiśniowej i Owocowej.  
Pan Andrzej Chmielewski – zaproponował, aby zamiast przejęcia fragmentu działki przy ul. 
Konwaliowej w Straszynie przejąć całą działkę zieloną za symboliczną kwotę. Zwrócił także 
uwagę, że pomiary, których dokonano na wspomnianej działce zostały przeprowadzone 
nieprawidłowo, zawnioskował o ponowne dokonanie pomiarów. 
Pan Karol Kardasiński – zapytał na jakiej zasadzie wybierane były miejscowości, w których 
organizowane były zebrania wiejskie w sprawie komunikacji; dlaczego nie został 
poinformowany o spotkaniu komisji w zespole parkowo-dworskim w Rusocinie oraz jaki był 
efekt spotkania wspomnianej komisji.  
Pan Andrzej Chmielewski – zapytał o zasady podpisywania umowy na odbiór odpadów 
komunalnych w przypadku, gdy mieszkaniec prowadzi działalność gospodarczą w miejscu 
zamieszkania.  
Pan Karol Kardasiński – zapytał o płyty jumbo składowane przy ul. Zachodniej w Straszynie 
oraz o koncepcję wybudowania szkoły w Jagatowie.  
 
X. Interpelacje i zapytania radnych – interpelacje i zapytania skierowane  do Wójta 
Gminy w trybie art. 24 ust.3-7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęły 2 interpelacje, 2 zapytania oraz 1 
pismo zatytułowane „interpelacja”, które zostały przekazane do Wójta Gminy zgodnie z 
właściwością.  
 
XI. SPRAWY SOŁECKIE 
1. Zapytania i wnioski Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Pruszcz Gdański. 
Nie zgłoszono. 
 
2. Zapytania i wnioski sołeckie. 
Pan Jerzy Feliksiak – zapytał o możliwość montażu interaktywnych tablic z 
prędkościomierzem w Straszynie.  
Pan Bogdan Laskowski – zapytał czy byłaby możliwość uzyskania informacji ze Starostwa 
Powiatowego dotyczących utrzymania zimowego dróg.  
Pani Jolanta Bielecka – zapytała o kwestię oddawania zużytych opon oraz opakowań po 
nawozach do PSZOK’u.  
Pan Mirosław Sulewski – zgłosił problem zalewania garaży na ul. Świerkowej i Sosnowej w 
Rotmance przy częstych opadach. Zapytał o możliwość wybudowania świetlicy wiejskiej lub 
stworzenia domu sąsiedzkiego w Rotmance.  
Pan Wiesław Zbroiński – zapytał o wykonanie koncepcji ścieżki pieszo-rowerowej przy 
DW226.  
Pan Maciej Wysocki – zwrócił uwagę na potrzebę poszerzenia przepustu drogowego na 
skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z ul. Kasztanową.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zaproponował, aby  pkt „Odpowiedzi na 

ustne pytania skierowane do Wójta” omówić przed pkt. „Rozpatrzenie projektów uchwał” ze 

względu, iż Zastępca Wójta będzie musiał opuścić obrady przed zakończeniem sesji.  

XII. Odpowiedzi na ustne pytania skierowane do Wójta. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz Zastępca Wójta Daniel Kulkowski udzielili 

odpowiedzi na ustne pytania skierowane do Wójta. 

Pan Karol Kardasiński opuścił sesję.  



 

XIII. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 
1. ustalenia szczegółowych zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia, mieszkaniach chronionych, schroniskach dla osób bezdomnych i 
schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi przez mieszkańców 
Gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały przedstawiła E. Drzazga – Zastępca Kierownika GOPS.  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/109/2019 z dnia 8 listopada 2019 

roku  w sprawie ustalenia szczegółowych zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia, mieszkaniach chronionych, schroniskach dla osób bezdomnych i 

schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi przez mieszkańców Gminy 

Pruszcz Gdański. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zapytał Państwa radnych czy uważają, że 
w związku z omawianiem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę 
Pruszcz Gdański udziałów w „EKSPLOATATOR” Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Rotmance oraz w sprawie wyrażenia zgody na zmianę Aktu zawiązania spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością „EKSPLOATATOR” niezbędna jest obecność Pana Prezesa 
oraz Pani Głównej Księgowej Spółki „EKSPLOATATOR” na sesji.  
Państwo radni uzgodnili, że obecność w/w osób nie jest potrzebna.  

 
2.  trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 
Projekt uchwały przedstawiła E. Drzazga – Zastępca Kierownika GOPS.  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Monika Rynkowska – zapytała jakie są plany Zespołu Interdyscyplinarnego.  

Pani Ewa Drzazga – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/110/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 
oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania.  
 
3. zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu poinformował, 
że zaopiniowanie projektów uchwał nie było możliwe z powodu braku quorum na posiedzeniu 
komisji.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Andrzej Chmielewski – zapytał dlaczego pozycja „zakup energii w  świetlicach wiejskich„ 

znajduje się w dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego.  

Pani Skarbnik – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/111/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.  
 



 
 
4. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/112/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański.  
 
5. wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od tego podatku na 
terenie Gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Andrzej Chmielewski – zapytał o organizacje pożytku publicznego, które zostały 
wspomniane w projekcie uchwały i skutkach finansowych.  
Pani Skarbnik oraz Pani Wójt – udzieliły odpowiedzi na pytanie.  

Pan Andrzej Chmielewski – zapytał także o zapis znajdujący się w §  2 ust 3 projektu uchwały. 

Zwrócił uwagę, że taki zapis jest zwolnieniem podmiotowym z podatku.  

Pani Skarbnik – udzieliła odpowiedzi na pytanie.   

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/113/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od tego podatku na 
terenie Gminy Pruszcz Gdański.  
 
6. obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania 
podatku rolnego na rok 2020 
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/114/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 
rolnego na rok 2020.  
 
7. utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji Gminy 
Pruszcz Gdański oraz nadania statutu 
Projekt uchwały przedstawiła M. Kołodziejczak – Wójt Gminy.  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Monika Ficek – zapytała o zarezerwowanie środków budżetowych dla Ośródka Sportu i 
Rekreacji Gminy Pruszcz Gdański.  
Pani Wójt – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 17 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 17 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/115/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji Gminy 
Pruszcz Gdański oraz nadania statutu.  
 
Pan Karol Karc opuścił sesję.  



 

8. zmieniająca uchwałę nr XLIV/19/2014 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 28 
lutego 2014 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Ośrodka 
Kultury, Sportu i Rekreacji Gminy Pruszcz Gdański z siedzibą w Cieplewie oraz 
Biblioteki Publicznej Gminy Pruszcz Gdański z siedzibą w Cieplewie i utworzenia 
Ośrodka Kultury, Sportu i Biblioteki Publicznej Gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały przedstawił G. Cwaliński  – Dyrektor Ośrodka Kultury, Sportu i Biblioteki 
Publicznej Gminy Pruszcz Gdański.  
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie. 
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 16 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 16 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/116/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
zmieniającą uchwałę nr XLIV/19/2014 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 28 lutego 2014 r. 
w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 
Gminy Pruszcz Gdański z siedzibą w Cieplewie oraz Biblioteki Publicznej Gminy Pruszcz 
Gdański z siedzibą w Cieplewie i utworzenia Ośrodka Kultury, Sportu i Biblioteki Publicznej 
Gminy Pruszcz Gdański.  
 

9. przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Pruszcz Gdański na rok 
2020 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
Projekt uchwały przedstawiła B. Chodkowska – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw Społecznych.  
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 16 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 16 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/117/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  

w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Pruszcz Gdański na rok 

2020 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  

 

10. zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Pruszcz Gdański 
a Gminą Kolbudy o przejęcie przez Gminę Pruszcz Gdański wykonywania zadań 
publicznych w zakresie zbiorowego transportu lokalnego 
Projekt uchwały przedstawiła M. Kołodziejczak – Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Monika Rynkowska – zapytała czy podpisanie takiego porozumienia będzie miało 
wpływ na negocjacje związane z obsługą komunikacji gminnej.  
Pani Wójt – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 16 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu, Rada Gminy podjęła uchwałę nr 
XIII/118/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Pruszcz Gdański a Gminą Kolbudy o przejęcie przez Gminę Pruszcz 
Gdański wykonywania zadań publicznych w zakresie zbiorowego transportu lokalnego.  
 



11. upamiętnienia w formie tablicy pamiątkowej 100. rocznicy odzyskania przez 
Polskę niepodległości 
Projekt uchwały przedstawił D. Kulkowski – Zastępca Wójta.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję.  
Pan Andrzej Chmielewski – wyraził uznanie dla inicjatywy upamiętnienia 100. rocznicy 
odzyskania przez Polskę niepodległości. Przypomniał, że jest to również 100. rocznica 
uzyskania przez kobiety praw wyborczych w Polsce.   
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 16 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 16 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/119/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  
w sprawie upamiętnienia w formie tablicy pamiątkowej 100. rocznicy odzyskania przez Polskę 
niepodległości.  

 
12. wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Pruszcz Gdański udziałów w 
„EKSPLOATATOR” Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Rotmance 
oraz w sprawie wyrażenia zgody na zmianę Aktu zawiązania spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością „EKSPLOATATOR”  
Projekt uchwały przedstawiła M. Kołodziejczak – Wójt Gminy. 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała jakie skutki podatkowe będzie niosło za sobą 
umorzenie udziałów oraz czy rozważna była możliwość zmniejszenia wartości jednego 
udziału, tak aby zachować ilość udziałów gminy w spółce.  
Pani Wójt – udzieliła odpowiedzi na pytania. 
Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał czy dobrze rozumie, że w obecnej chwili gmina posiada 
100% udziałów w spółce, po podjęciu uchwały gmina zbędzie część udziałów, natomiast 
spółka obniży wartość swojej spółki i tym samym gmina nadal będzie posiadała 100% 
udziałów.  
Pani Wójt – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
Pan Jerzy Kornacki – poinformował, że na wniosek Pani Krystyny Białek Radnej Gminy 
Pruszcz Gdański przygotował dla Państwa radnych tabelę zawierającą informację jak w 
poszczególnych miejscowościach zmieniła się wartość majątku w postaci urządzeń kanalizacji 
i wodociągów.    
Pani Wójt - odpowiedziała na pytanie dotyczące skutków podatkowych i udzieliła dodatkowych 
wyjaśnień dotyczących projektu uchwały. 
Pan Andrzej Chmielewski -  zapytał czy jeżeli co roku będzie następowała amortyzacja i 
pewne różnice, to rada co roku będzie uchwalać zmiany w ilości udziałów.  
Pani Wójt – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 16 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 osób, 1 osoba nie oddała głosu, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/120/2019 
z dnia 8 listopada 2019 roku  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Pruszcz 
Gdański udziałów w „EKSPLOATATOR” Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Rotmance oraz w sprawie wyrażenia zgody na zmianę Aktu zawiązania spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością „EKSPLOATATOR”.  
 
Pani Danuta Czerwińska opuściła sesję.  
 
13. zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Pruszcz Gdański na 
dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej  
Projekt uchwały przedstawiła K. Kwiatek - Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej.  
Pani Ewa Romik opuściła sesję.  
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 



Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała kiedy ruszy nabór wniosków na dofinansowanie 
wspomnianych inwestycji.  
Pani Katarzyna Kwiatek – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał czy dobrze rozumie, że wymiana pieca węglowego na 
piec gazowy nie obejmuje dofinansowania, a możliwa jest jedynie wymiana pieca węglowego 
na piec węglowy nowszej generacji.  
Pani Katarzyna Kwiatek – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
Pani Wójt – udzieliła dodatkowych wyjaśnień dotyczących projektu uchwały.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 14 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 osób,  Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/121/2019 z dnia 8 listopada 2019 
roku w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Pruszcz Gdański na 
dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej.   
 
Pan Andrzej Chmielewski – poprosił, aby Pani Katarzyna Kwiatek udzieliła odpowiedzi na 
pytanie kierowane wcześniej do Wójta dotyczące działki przy ul. Konwaliowej w Straszynie.  
Pani Katarzyna Kwiatek - udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
 

14. zatwierdzenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Pruszcz Gdański na lata 2019-2024” 
Projekt uchwały przedstawiła K. Kwiatek - Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej.  

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 14 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/122/2019 z dnia 8 listopada 2019 
roku  w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Pruszcz Gdański na lata 2019-2024”.  
 
15. uchylenia uchwały IV/12/2019 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 31 stycznia 
2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki nr 469 obręb Łęgowo, 
stanowiącej własność Gminy Pruszcz Gdański  
Projekt uchwały przedstawiła M. Kołodziejczak – Wójt Gminy. 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 14 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/123/2019 z dnia 8 listopada 2019 
roku  w sprawie uchylenia uchwały IV/12/2019 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 31 
stycznia 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki nr 469 obręb Łęgowo, 
stanowiącej własność Gminy Pruszcz Gdański.  

 
16. nabycia działki 32/2 obręb Wiślina na własność Gminy Pruszcz Gdański  
Projekt uchwały przedstawiła M. Kołodziejczak – Wójt Gminy. 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Monika Ficek – zapytała za jaką kwotę gmina nabędzie działkę.  
Pani Wójt – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 14 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/124/2019 z dnia 8 listopada 2019 
roku  w sprawie nabycia działki 32/2 obręb Wiślina na własność Gminy Pruszcz Gdański.  



 
 
17. ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet radnych i sołtysów 
Projekt uchwały przedstawiła M. Ficek – Przedstawiciel Klubu Radnych Porozumienie 
Samorządowe.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Remigiusz Kwieciński – stwierdził, że jego zdaniem kwota diety sołtysa zaproponowana 
przez wnioskodawcę jest zbyt wysoka, w stosunku do kwoty diety radnych, których 
odpowiedzialność jest zupełnie na innym poziomie. Zaproponował aby dieta sołtysa wynosiła 
35% maksymalnej wysokości diety.  
Pan Andrzej Chmielewski – zapytał na jakiej podstawie została ustalona zaproponowana 
wysokość diety sołtysów. Poinformował także, że Rada Gminy może ustalać także diety dla 
członków Rad Sołeckich.  
Pan Jerzy Kornacki – zapytał czy Klub Radnych Porozumienie Samorządowe złożył wniosek 
do budżetu o zabezpieczenie środków związanych z podniesieniem diety sołtysów.  
Pani Monika Ficek – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
Pani Weronika Chmielowiec – Poinformowała, że z doświadczenia wie, że dieta sołtysa 
obecnie obowiązująca nie jest wystarczająca na pokrycie kosztów związanych z pełnieniem 
tej funkcji. Odniosła się także do kwestii związanej z zabezpieczeniem środków finansowych 
w budżecie.  
Wszczęto dyskusję dotyczącą zabezpieczenia środków w budżecie, w której udział wzięli: Pan 
Jerzy Kornacki, Pani Monika Ficek, Pani Małgorzata Osowska.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zapytał czy Klub Radnych Porozumienie 
Samorządowe przygotował skutki finansowej wynikające z podjęcia w/w projektu uchwały.  
Pani Weronika Chmielowiec – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
Pani Magdalena Migowska – zapytała czy projekt uchwały został zaopiniowany przez 
sołtysów lub Stowarzyszenie Sołtysów.  
Pan Andrzej Chmielewski – Poinformował, że dieta ma formę ryczałtową i że trzeba 
zastanowić się jakie są obecnie obowiązku jednostek pomocniczych. Stwierdził także, że 
uzyskał informacje, że w innych gminach sołtysi otrzymują diety na poziomie 200 zł, 300 zł, 
500 zł.  
Pan Jerzy Kornacki – Porównał obowiązki sołtysa do funkcji, którą pełni – Komendanta 
Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej. Poinformował, że za pełnienie swojej funkcji nie 
otrzymuje żadnego wynagrodzenia. Stwierdził, że jest za tym, aby podnieść stawkę diety dla 
sołtysa. Zwrócił uwagę także, że w każdym sołectwie  jest Rada Sołecka, która też powinna 
się zaktywizować.  
Pani Weronika Chmielowiec - odniosła się do kwestii zaopiniowania projektu uchwały przez 
sołtysów. Udzieliła dodatkowych wyjaśnień dotyczących projektu uchwały.  
Pani Wójt – zajęła stanowisko dotyczące zaopiniowania projektu uchwały przez 
Stowarzyszenie Sołtysów oraz podniesienia stawki diety dla sołtysów.  
Pan Remigiusz Kwieciński – zawnioskował o skierowanie projektu uchwały do Komisji 
Stałych Rady Gminy oraz Stowarzyszenia Sołtysów, celem zasięgnięcia opinii.  
Pani Monika Rynkowska – zapytała ilu sołtysów należy do Stowarzyszenia Sołtysów oraz 
czy konieczne jest konsultowanie projektu uchwały ze Stowarzyszeniem Sołtysów.  
Pan Remigiusz Kwieciński – poinformował o szacunkowych kosztach zwiększenia diety 
sołtysów.  
Pan Andrzej Chmielewski – Zwrócił uwagę na koszty poniesione przez sołtysów w związku 
z funkcjonowaniem funduszu sołeckiego. Zaproponował, żeby stworzyć upoważnienia dla 
sołtysów do realizacji pewnych zadań, co skutkowałaby zaoszczędzeniem przez nich czasu i 
pieniędzy.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z Państwa jest  za przyjęciem wniosku 
o odesłanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet radnych 
i sołtysów do Komisji Stałych Rady Gminy oraz Stowarzyszenia Sołtysów, celem zasięgnięcia 
opinii.  



W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 14 radnych) za przyjęciem wniosku 
głosowało 10 osób, 3 osoby głosowały przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosy, Rada Gminy 
podjęła decyzję o skierowaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 
wypłaty diet radnych i sołtysów do Komisji Stałych Rady Gminy oraz Stowarzyszenia Sołtysów, 
celem zasięgnięcia opinii.  
 
18. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański w związku z 
brakiem odpowiedzi na interpelację 
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pani Monika Ficek – zapytała jaki jest termin na udzielenie odpowiedzi na interpelację, jeżeli 

radna prześle interpelację na maila Pani Wójt.  

Radca Prawny – udzielił odpowiedzi.  

Wszczęto dyskusję dotyczącą składania oraz przekazywania interpelacji radnych, w której 

udział wzięli: Pani Monika Ficek, Radca Prawny, Pan Andrzej Chmielewski, Pan Remigiusz 

Kwieciński, Pani Monika Rynkowska.  

Pan Remigiusz Kwieciński – stwierdził, że tocząca się rozmowa nie jest na temat, tematem 

rozmowy  powinno być podjęcie decyzji dotyczącej podjęcia uchwały. Zasugerował, aby w 

punkcie  wolne wnioski porozmawiać o procedurach dotyczących składania interpelacji.  

Pani Monika Rynkowska – odniosła się do słów Pana Remigiusza Kwiecińskiego.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – udzielił informacji dotyczących stworzenia 

nowej skrzynki mailowej, na którą powinny być przesyłane interpelacje.  

Pani Weronika Chmielowiec – zapytała o kwestię udzielenia odpowiedzi na interpelację w 

terminie.  

Pan Remigiusz Kwieciński – udzielił odpowiedzi na pytanie.  

Pani Monika Ficek – poprosiła Panią Wójt, aby informowała Państwa radnych o braku 

możliwości szybkiego udzielenia odpowiedzi na ich maile. Zapytała czy wnioski do urzędu 

może wysyłać także przez kancelarię rady. Poinformowała o utrudnieniach, które napotyka w 

związku z odpowiedziami na jej pytania.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 14 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 osób, 1 osoba głosowała przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nie 

oddała głosu, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/125/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański  

 

19. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański w związku z 
naruszeniem przez Wójta ustawy o dostępie do informacji publicznej 
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 
Pani Monika Ficek opuściła sesję.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pan Andrzej Chmielewski – zapytał o możliwe tryby składania wniosków oraz interpretację 

tych trybów.  

Pan Remigiusz Kwieciński – udzielił odpowiedzi na pytanie.  

Radca Prawny – odniósł się do interpretacji wniosku wskazanego w skardze.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 13 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu, Rada Gminy podjęła uchwałę nr 

XIII/126/2019 z dnia 8 listopada 2019 roku  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Pruszcz Gdański.  

 

Pani Magdalena Migowska opuściła sesję.  

 



20. przekazania skargi w zakresie dotyczącym opieszałości Rady Gminy Pruszcz 
Gdański w sprawie budowy ulicy Stylowej w miejscowości Borkowo 
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Nie zgłoszono 

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 12 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/127/2019 z dnia 8 listopada 2019 

roku  w sprawie przekazana skargi.  

 
21. przekazania wniosku w sprawie budowy dróg w Rokitnicy  
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 

Pan Andrzej Chmielewski – zgłosił, że na projekcie uchwały jest inna data niż termin 

procedowania.  

W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 12 radnych) za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 osób, Rada Gminy podjęła uchwałę nr XIII/128/2019 z dnia 8 listopada 2019 

roku  w sprawie przekazana wniosku.  

 
XIV. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
Pani Wójt – udzieliła informacji dotyczących komunikacji gminnej. 
 
Pani Monika Rynkowska opuściła sesję.  
 
XV. Informacja Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych za rok 2018 złożonych 
przez kierowników jednostek organizacyjnych, osoby wydające decyzje 
administracyjne oraz osoby zarządzające gminną osobą prawną  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak udzieliła informacji o oświadczeniach majątkowych za rok 
2018 złożonych przez kierowników jednostek organizacyjnych, osoby wydające decyzje 
administracyjne oraz osoby zarządzające gminną osobą prawną.  
 
XVI. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych za rok 
2018 złożonych przez radnych 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski udzielił informacji o oświadczeniach 
majątkowych za rok 2018 złożonych przez radnych.  
 
XVII. Informacja o oświadczeniach majątkowych za rok 2018 złożonych przez 
Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Osowska udzieliła informacji o oświadczeniach 
majątkowych za rok 2018 złożonych przez Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy.  
 
XVIII. Wolne wnioski.  
Pan Remigiusz Kwieciński – udzielił informacji na temat pism, które wpłynęły do Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.  
Pani Krystyna Białek – zawnioskowała, aby w nowej siedzibie urzędu gminy organizować 
dwie sesje w miesiącu.  
Pan Krzysztof Paśko – zapytał o złożenie pisma, w którym zadeklaruje chęć pracy w 
komisjach Rady Gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – poprosił o złożenie takiej deklaracji na 
piśmie.  
Pan Andrzej Chmielewski – złożył wniosek o usunięcie z Planu Pracy Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu punktu dotyczącego analizy realizacji strategii gminy. 



Poinformował, że razem z radnymi ze Straszyna oraz członkami rady sołeckiej zaczynają 
zajmować się drogowymi tematami w Straszynie.  
Pani Małgorzata Osowska – poinformowała, że w Komisji Działalności Gospodarczej, 
Rozwoju Gminy i Budżetu jest członek, który od lutego nie brał udziału w żadnym posiedzeniu. 
Poprosiła, aby wskazany członek komisji określił czy nadal wyraża chęć pracy w komisji.  
Pan Andrzej Chmielewski – poprosił o podanie nazwiska wskazanego członka.  
Pani Małgorzata Osowska – poinformowała, że jest to Pan Andrzej Chmielewski.  
Pan Andrzej Chmielewski – poinformował, że parokrotnie informował biuro rady, że z powodu 
pracy nie może brać udziału w posiedzeniach komisji, które najczęściej odbywają się o 
godzinie 8:00. Poinformował także o nowych ustaleniach dotyczących terminów posiedzeń 
w/w komisji. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – poinformowała o uroczystej Mszy Św. z okazji 
odzyskania przez Polskę niepodległości oraz o Międzynarodowym Turnieju Szachowym w 
Przejazdowie.  
XIX. Zakończenie sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - W wyniku wyczerpania porządku obrad 
stwierdzam, że XIII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VIII Kadencji została zakończona o 
godz. 16:10. 
 
 
 
Protokołowała: Monika Sieniek 
 


